
Bestyrelsens forslag: 

Vi har de sidste par år brugt en del penge på at få opdateret og renoveret vort antenneanlæg med god 

grund. 

Men teknologien udvikler sig hele tiden, hvilket bevirker, at flere udbydere efterhånden lukker for det 

analoge signal. 

Sidst har vi fået installeret nyt hardware i forbindelse med, at TV2 gik digitalt og samtidig blev en 

betalingskanal. 

Vi kan forvente, at flere kanaler i fremtiden vil gå samme vej. 

Som service i dag bliver der sendt både analogt og digitalt. 

Vi i bestyrelsen foreslår, at det nye hardware er fremtidssikret, så sikker som man nu kan være. Det vil 

betyde, at vi får plads til 20 kanaler (kan udvides). Samtidig giver det mulighed for at modtage gratis kanaler 

fra Tyskland og Skandinavien. 

Derudover vil vi komprimere kanaler på en kanalplads eller få et digitalt multikort, hvilket giver en 

besparelse på kortafgiften. 

Som tilgift vil vi desuden få et bedre billede og bedre lydkvalitet. 

Altså handler afstemningen om, at der fremover kun bliver sendt digitalt.  

JA eller NEJ 

 

 

Tollerup, 16.4.2012 


